
‘Direct zien wat er gebeurt met de software die je ontwikkelt’

Warm welkom
Ik studeerde Software Engineering aan Fontys Hogeschool. Via een bekende – inmiddels 
mijn huidige leidinggevende – kreeg ik in mijn tweede jaar een stageplek bij De Kempel. Nog 
tijdens mijn studie ben ik er parttime gaan werken, en na mijn afstudeerstage – ook op De 
Kempel – ben ik gebleven. Ik weet nog goed hoe aangenaam verrast ik was door het warme 
welkom dat ik kreeg als 21-jarige ‘broekie’. Iedereen was écht geïnteresseerd in wie ik was 
en wat ik kwam doen. Die warme sfeer voel ik nog steeds. We vormen als ondersteunende 
medewerkers een hechte club.

Maatwerkapplicaties
Als software engineer ben ik verantwoordelijk voor het ontwerpen, bouwen en implementeren 
van software – veelal maatwerkapplicaties. Dit zijn applicaties die we zelf ontwikkelen, volledig 
afgestemd op De Kempel en ons onderwijs. Zo hebben we een eigen Stageplein gebouwd, 
waarin scholen stageplekken kunnen aanbieden en onze stagebureau-medewerkers studen-
ten snel kunnen matchen. Daarbij houden we rekening met specifieke opleidingseisen, maar 
ook met zaken als reisafstand. We hebben eigen inschrijfsystemen voor studenten ontwikkeld, 
en al tien jaar geleden – toen dat nog niet op de markt was – een koppeling gemaakt tussen 
het rooster en alle agenda’s. Alles is gericht op gebruiksgemak.

Voldoening
Wat mijn werk bij De Kempel bijzonder maakt is dat je heel goed ziet wat voor impact je 
hebt op de organisatie, maar ook hoe mijn rol door de jaren heen is meegegroeid met de 
organisatie én met mijn eigen ontwikkeling. Waar softwareontwikkeling vroeger de kern van 
mijn werk vormde, is dat inmiddels nog maar een klein onderdeel van mijn takenpakket. 
Tegenwoordig houd ik me als ICT-adviseur bezig met een breed scala aan onderwerpen, 
waaronder informatiebeveiliging en privacy. Zo vervul ik onder andere de rol van Functionaris 
Gegevensbescherming en werk ik aan strategische vraagstukken rondom digitale veiligheid.
In een kleinschalige organisatie als De Kempel vervul je vaak meerdere rollen, wat niet alleen 
afwisseling biedt, maar ook persoonlijke groei mogelijk maakt. Het is fijn dat De Kempel ruimte 
biedt om jezelf te ontwikkelen en nieuwe verantwoordelijkheden op je te nemen. Die steun van-
uit de organisatie én het vertrouwen in mijn expertise geven mij veel voldoening in mijn werk.

Contact met studenten
Naast mijn functie heb ik een neventaak als hoofd Bedrijfshulpverlening. In die rol stuur ik alle 
bhv’ers aan en zorg ik ervoor dat zij goed voorbereid zijn op hun taak. Elk jaar werk ik weer 
enkele nieuwe collega’s in – belangrijk én dankbaar werk binnen een organisatie waar vei-
ligheid voorop staat. Daarnaast heb ik op verschillende manieren 
contact met studenten. Zo ben ik elk jaar begeleider op het intro-
ductiekamp. Die informele interactie met studenten, buiten de kaders 
van mijn dagelijks werk, geeft mij veel energie en laat zien waar we het 
uiteindelijk allemaal voor doen. Dát is voor mij de echte meerwaarde van 
werken in het hbo.

Joop Selen - Software engineer

Van een stage, via een afstudeeropdracht, naar een vaste baan bij 
De Kempel. Ik werk inmiddels ruim 17 jaar op deze hogeschool – en 
nog altijd met veel plezier. Vanaf het allereerste begin voelde ik: dit 
is een organisatie die bij mij past en waar ik het naar mijn zin kan 
maken.


